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Pan
Bartłomiej Dyba - Bojarski
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi

          W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 

6 października 2022 r. dotyczącą kwestii związanych z wydarzeniem 

pn. „Park Miliona Świateł” uprzejmie informuję, iż koszty energii elektrycznej 

zasilającej instalacje świetlne, pokrywa organizator przedsięwzięcia. 

Jednocześnie wyjaśniam, iż wzrost cen energii elektrycznej nie stanowi 

podstawy do rozwiązania umowy i wyłączenia instalacji.

Co do kwestii poniesionych kosztów informuję, iż z takim zapytaniem 

należy wystąpić do organizatora ww. przedsięwzięcia.

Wojciech ROSICKI




